
Jula 2022
Kjære familie og venner!

Her kommer en kortversjon av året, fra Dakota på Lilleby.
Den største hendelsen i år var at vi fikk vårt 4. barnebarn, Berit og Eirik fikk sitt 2. barn. Otte 
ble født 25. juni, en fin og glad gutt, fornøyd med livet og familien han har kommet til.

Barnebarna: Vi er heldige, alle barnebarna bor i Trondheim. Vi kan treffe dem jevnlig og vi 
kan bistå foreldrene med pass når det er behov. I vår passet jeg Ylva, nå 22 mnd i 3 dager pr 
uke i påvente av barnehageplass fra august. I høst, under barnehagestreiken, passet jeg 
henne jevnt i 4 uker. Det var trivelig selv om dagene ble bundet for en pensjonist. Ellers er vi 
barnevakt nå og da på dagtid og kveldstid. 
En fellesnevner for barnebarna foruten at de er de fineste en kan tenke seg er at alle er over 
gjennomsnittet pratsomme, Otte også, på sitt vis. Viljar som ble 10 år i høst klarer seg veldig 
bra både på skolen og i fritiden. På fritiden spiller han innebandy og trener to dager i uka 
med Torbjørn som trener. Ellers har han mange venner han er med. 
Emre ble 4 år i oktober. Han liker å konstruere ting og har kopiert moren fra da hun var på 
hans alder, snakker med alle og blir….som han sier: «Kjent med alle.» Ylva, begynte i 
barnehagen i august, i nærområdet. Hun har nok profitert på en eldre bror og spiller lotto, 
maler, leker, teller og kan alle fargene for lengst. Otte blir 6 mnd når julen er i gang. Han 
følger med, trives, sover og er i godt humør om han føler seg mett og uthvilt. Han 
storskratter blant annet av storebror Emre når de leker sammen.

Barn og svigerbarn: Det er stas å ha alle i Trondheim. Eirik tar stafettpinnen videre og blir 
hjemme med Otte fra medio januar fra IT-jobben han ble headhuntet tilbake til i februar. I 
desember jobber Berit fredagene for å ta unna noen administrative årsoppgaver i bedriften 
hun og en annen leder. Eirik begynner så smått sin permisjon da. De trener og Berit har så 
smått begynt å ta spilleoppdrag for hennes to band. Ett av dem har tilhold i Råkvåg der vi har
hytte. 
Torbjørn trives i bedriften han jobber i. Han jobber med å utvikle redskaper som skal holde 
oversikt på installasjoner under vann. Det var deres teknologi som ble brukt da 
gassledningen i Østersjøen ble undersøkt i høst. Torbjørn har engasjert seg i styret for 
Freidig, er trener i innebandylaget, spiller selv litt innebandy og fotball i bedriftsidrettslag. I 
høst har han tonet ned å reise rundt i landet og dømme eliteserielag i innebandy. Runa 
jobber i barnehage, nå med de aller minste barna. Hun trives selv om betingelsene og 
bemanningen kunne vært bedre. Med Runa sine grønne fingre har de laget et fin hage, den 
var omtrent bare plen med bærbusker og syrin da de kjøpte eneboligen i 2018.
Anne har sagt farvel til å jobbe i restaurantbransjen. Hun begynte vel på sitt farvel da hun 
startet å ta mastergrad i historie høsten 2021. Det første studieåret jobbet hun 60% med 
100% studiebelastning. Inneværende studieår er det bare studier. Hun leverer 
masteroppgaven i vår. På fritiden trener hun i Pirbadet og driver med stand-up. Hun har 
mange show både i Stjørdal og Trondheim, flere er betalte. Hun skriver også for Stand-up 
Trondheim. Da en jury kåret Trondheims morsomste i høst, i et show, ble hun nr. 4 med tre 
mannlige komikere på de tre første plassene. 

Hva skjer ellers: Mandagene henter vi barnebarna. Så kommer resten hit på middag etter 
jobb. Det er avlastning for foreldrene og fin samling for søskenbarna, oss besteforeldre og 



storfamilien rundt middagsbordet. Jeg fortsatt leder i pensjonistforeningen DMMH og jobber
som frivillig på torsdager. Jeg besøker jevnlig en tidligere kollega på et helse- og 
velferdssenteret. Pensjonistlivet er fint. Året 2022 har vært spesielt med mye barnebarnpass
og en lei hoste over 6 uker nå mot jul.
Vi trener på et treningssenter vi begge synes er byens beste. Harald jobber for Google og har
tatt opp reisingen fra før pandemien. Fortsatt spiller vi i strykeorkesteret, i nærmere 30 år. 
Vi er jevnlig på hytta, alene eller sammen med venner og familie. I vår installerte vi Jacuzzi på
hytta. Den 1. juli overtok ny eier vårt siste utleiehus. En utleieperiode på over 30 år var 
dermed over. Gjennom årene hadde vi fra 2 til 22 leietakere pr. år. 

Ferie og reiser: I sommer fikk vi endelig gjennomført to arrangement som hadde ligget på 
vent. Slektstreff nordpå for slekten etter mine besteforeldre på mor-siden. Vi kjøpte ny El- bil
Ionic 5(Huyndai) i mai og fikk innviet den med 8 dager på tur, i juli, nordover med sykler bak. 
Bilen gir en stor kjøreopplevelse – fortsatt.
I juni fikk vi gjennomført 50 årsjubileet for ungdomsskoleklassen, 2 år forsinket. Jeg ledet 
komiteen for begge arrangementene. 
Knappe 3 timer før arr for ungdomsskolejubileet skulle starte testet jeg positivt på korona. 
Milde symptomer og jeg reiste hjem en dag før jeg hadde planlagt. Det var greit å komme 
seg hjem – 5 timer før Berit fødte Otte. 
Den lengste feriereisen gikk rundt jorden i september. Da var vi på reise i 24 dager. Først 9 
dager ferie i Canada med et vennepar. Kameraten var på bestefarjakt i Vancouver. 
Bestefaren dro over i 1929 for å berede grunnen for kone og 4 små barn som skulle komme 
etter. Han ble der, vendte aldri tilbake til sin familie. Vi fant graven og huset han bodde i. Før
vi startet jakten i Vancouver kjørte vi i tre dager fra Calgary gjennom Rocy Mountain. En stor 
naturopplevelse ++. Da vennene våre dro tilbake ble det hotellopphold og jobb for Harald 
noen dager i Vancouver. Så gikk veien over Stillehavet til Kuala Lumpur. På dette strekket 
krysset vi datolinjen og mistet en dag, mao ble vi en dag yngre. I Kuala Lumpur flyttet vi igjen
inn på et luksushotell, Harald jobbet og jeg nøt noen varme luksusdager.

Lillebyfestivalen: For to år siden tok Harald og jeg initiativet til å starte en festival her i 
boområdet. Vi fikk 3 andre med oss i et styre, har laget vedtekter og er innmeldt i 
Brønnøysundregisteret. Jeg er festivalsjef og Harald er regnskapsfører. Da vi arrangerte for 2.
gang i august var mange til stede og den vokser seg større og større. Opplegg på 
ettermiddagen med ulike aktiviteter for barn. Fra kl. 1900 er det tre band som spiller. 
Sponsorer som vi er avhengige av står i kø….også band som vil spille på festivalen. I 2023 er 
det et folkekrav at ett av Berit sine to band skal spille igjen, de kunne ikke i 2022, for nært 
fødselen til Berit. Omsetningen er ca kr. 170 000,-.  
Nytt av året er at vi har fått igang julegrantenning her i boområdet, 1. desember. Vi skaffet 
juletre, nisseorkester og gløgg/pepperkaker. Mange glade barn og voksne deltok.
Ellers har vi fått i gang en FB-gruppe for de som bor i området. Vi gjør da litt for bomiljøet, og
vi stortrives fortsatt i leiligheten. Jada, det er riktig – det er Harald og jeg som også har fått i 
gang julegrantenning og FB-gruppe. Fint å gjøre noe ekstra i et trivelig bomiljø.

Jula i år: Jula feires på hytta. Torbjørn og de feirer julaften hjemme. De har lyst til å prøve det
og Runa jobber seint på lillejulaften. De kommer på hytta i romjula. På hytta starter vi 
julefeiringen i skumringstimen rundt bålpanna allerede lillejulaften. En koselig tradisjon. 
Da ønsker vi dere alle en riktig god jul og et godt nyttår. 
Hilsen Elin og Harald



God jul 
2022!


